

# 主日学家庭反馈单

寓言  
第3课  
迷失的羊

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容，并和孩子交流，对您和孩子都会非常有益。

## 所学内容：



今天我们读了迷失的羊的比喻。我们看到神不希望我们任何人因罪与祂分离。祂差遣祂的儿子耶稣为我们的罪付了赎价，拯救我们这些失丧的人。耶稣是我们的好牧人。如果我们为我们的罪悔改并相信耶稣，总有一天祂会带我们回到天国。（使用的经文：马太福音 18:10-14，路加福音 15:1-7）

## 牢记神的话语：



神爱世人，甚至将祂的独生子赐给他们，叫一切信入祂的，不至灭亡，反得永远的生命。  
-约翰福音3:16

和孩子一起背诵这节经文。用孩子能懂的言语解释神的救赎。

## 建议的亲子活动：



与孩子玩捉迷藏游戏。如果我们迷路了，但又没人在努力找我们，那该有多难过。神是良善的，祂也关心我们；耶稣放弃了一切，到世上来拯救我们脱离罪。花时间与孩子一起赞美和敬拜神。感谢耶稣在我们迷失在罪里时来拯救我们。

## 每天的祷告：



主啊，至高的神，我们怀着感恩的心来到你面前 - 我们赞美你的名！感谢你将我们从罪中拯救出来。让我们与他人分享你所做的。阿们！

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

## *To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

## **What We Learned:**



Today we read the parable of the lost sheep. We learned that God doesn't want any of us to be separated from Him because of sin. He sent His Son Jesus to pay the price for our sins and to save the lost. Jesus is our Good Shepherd. If we repent for our sins and believe in Jesus, one day He will carry us home to Heaven. (Scripture used: Matthew 18:10-14, Luke 15:1-7)

## **Words to Remember:**



**"For God so loved the world that he gave his one and only Son, that whoever believes in him shall not perish but have eternal life." John 3:16 NIV**

Memorize this verse with your child. Explain God's plan of salvation in terms that your child will understand.

## **Suggested Parent/Child Activity:**



Play a game of hide and seek with your child. How sad would it be if we were lost and no one tried to find us. God is a good and caring God; Jesus gave up everything to come to earth to rescue us from our sins. Spend time praising and worshiping God with your child. Thank Jesus for coming to save us when we were lost in our sin.

## **Daily Prayer:**



O Lord, God Most High, we come before You with thankful hearts - we praise your name! Thank You for rescuing us from our sins. Let us share with others what You have done. Amen.